
Zápis z jednání investiční komise ze dne 22.12.2010 

 

Přítomni: T.Chýlek, L.Mlčák, B.Vláčil, K.Pohludka, A.Gryžboň  

 

 

Komise projednala: 

 

1) Posudek k podmáčení RD pí. Polachové. Z posudku vyplývá, že situace se zvýšením 

spodní hladiny vody a následným podmáčením RD vznikla zřejmě po přeložce 

místního potoka v souvislosti s výstavbou silničního obchvatu obce. Navržené řešení 

vzniklé situace vybudováním jímací studny a následným čerpáním vody do potoka 

nemusí být účinné. Proto finanční komise toto řešení nedoporučuje. 

Závěr:  Dohodnout schůzku, na které by pí.Polachová doložila veškerou 

korespondenci s investorem a realizátorem stavby obchvatu obce. Na základě této 

dokumentace nechat právníkem posoudit, zda je možné ještě dodatečně uplatnit nějaké 

řešení vzniklé situace u investora nebo realizátora stavby. V opačném případě může 

ZO na základě doporučení rady obce rozhodnout o jednorázové finanční dotaci pro 

pí.Polachovou na opravu hydroizolace uvedeného RD. 

 

2) Dokument zpracovaný T.Chýlkem ke stavbě kanalizačních přípojek při výstavbě 

druhé etapy kanalizace. Vzhledem ke stávající situaci doporučujeme zvážit, zda by 

obec i přes uzavřené smlouvy o připojení finančně nepodpořila výstavbu přípojek 

podle některé z navržených variant. Pro další jednání je nutné zvážit, zda je obec 

schopna v následujících letech uvolnit investiční prostředky na tuto akci nebo hledat 

jiné zdroje financování (doplatek za prodej plynových přípojek …) 

 

 

3) Kontakty na členy finanční komise: 

tomas.chylek@arpia.cz 

breta.vlacil@centrum.cz 

mlcaklibor@tiscali.cz 

kamil.pohludka@seznam.cz 

antonin.gryzbon@cez.cz 
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